
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 19. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 518
Ministeren bedes oplyse, hvorvidt der kan være en økonomisk fordel, eksem-
pelvis via offentlig støtte, for et boligområde at blive placeret på ghettolisten,
eller for en beboer i et boligområde omfattet af ghettolisten? Ministeren bedes
endvidere oplyse, om der kan være økonomiske fordel for de kommuner, som
har ghettoområder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Søren
Pape Poulsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Pape.Poulsen@ft.dk og
til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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